
.1SlL lrli, fl l|'LĄ5;' v']J
! cŻpchołlcach_D'iedŻi'ach

ZARZĄD os|EDLA

u' o"2,ł. ,/'e. z-z{

PRoToKÓŁ Z ZEBRĄNIA sPRĄwoZDAwCZo-
wYBoRCZEGo MIESZKAŃCÓW oSIEDLA

,,ToMAsZÓwKA"
z dnia 24.06.2015 r.

Uczestnicy: Mieszkańcy i Goście wg załączonej listy ob

Proponowany przebieg spotkania:
1. otwarcię zęblania olaz przywitanie Mieszkańców i
2' Plzeo.trv ienie porządL" zehrrn.a
3' \Vybór' protokolanta zebrrrnia
4. Stwierdzenie pr'zez Komisj ę Skrutacyjną czy zeblanie .iest prawomoc n e c z1 nie
5' Sprawozdanie ustępującego ZaruądU Z cz1ero]etniej działalności tj' 201 1_2015
6' Wybór Przewodni czącego Zarządu osiedl a,,Tomaszówka''
7. Dyskus.ja
8. ogłoszenie wyniku wyborów Pruewodniczącego Zarądtr osiedla
9. Wybór członków Zarządll osiedla ,'Tomaszówka"
l0.DyJ<u.ja ' 

pod.jec ie uchrłaI
11'ogłoszenie u1'niku iłyborólv nowych Członków Zarzadu osiedla

,,Tomaszówka''
IŻ 'Zakończenię zębrania l

Adl
otwaroia zębrania dokonał Przewodniczący Zarządu osiedla '"lonraszówka" Pan Janusz Uszok
uit3rq. przybyL..cl V -.z"al corł i Cosci

A.d 2
Po przedstawieniu ploponowanęgo porządku zebratia, nie wniesiono wniosku uzupełnie a jego
trcści ZapIoponowany po.ządek plz},j ęto j edno głośnie przez glosowanie'

Ad3
Pżedstawienio przez Przewodnicząoego zeblania kan.lydatur), Pana Edwarda Ińalina Protololanta
zebrania. Wt]iosek plzyjęto \ł' głosowaniu jednogłośnje'

Ad4
Komis.ja Skutac1,jna rł' skladzie:

Pani Cecylia }lcrczck
Pani Natasza Lamczyk-Piłocik
Panj Anna Rurańska

powolana Zarządzeniem Burmistrza Czechowic-Dziedzic rł' celu przeprowadzenia rłyborórł''
zgodnie z paragrafem 8'l statutu osiedla ,.Tomaszówka'' na podstawie ]isty obecności
(w załączenil' potwierdziła prawomocność zebrania i podejmowania wiązących uchwał'

Ad5
Przedstawienie sprawozdania z działalności Zalządu osiedla 

'.Tomaszówka', 
za okles cztero]etniej

kadenoji tj. w 1atach 201]-20]5 ptzez Przewodniezącego Zarządtl Pana Janusza Uszok wraz
\ł' pŹyjęoiem \Ą' głosowaniu'
Spla\Ą'ozdanie pŻyjęto jednogłośnie (w załączeniu do Pfotokołu).



Ad6
Pl'zedstau,jenie przez Komisję Skr'utacyjrrą plzepisów dotyczących rvyborórł' zarządu osiedla na

podstawie slatutu osicdla.'Tonraszówka" tj' Ą 16.L wmz z pral(tycznymi uwaganri do sposobu
przeprowadzenia glosowania.
Na Przewodniczącego ZalŻądu os]edla .,Tomaszówka" Zgłoszono kandydaturę Pana Janusza UŚzok.
\\bbec braL<u inrrych kandydarur pod nadzorem Komisji Skrutac}'i ei prŻystąpiono do wyboru w
procedurzr mjnego glosowania.
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' |'iLni !,wr h.viŹowŚiu \''\llt7ilł ot)rWc (j i)cZpiccZctisL\ilo ołoliizIl1crl 1lli.'' i_JLrL '\
zr.r iazi'Ll zl \Ą,Z ]oŻon:,nl Iui.:llcll] sunlL',',]'oci('l''y11l llr ui. Zalliclc' Zvrr'ilci1" irir'agl ili,

uclaż]iu()scl ltłilłZilllf 7 ]]rzcla7'ajefu u'iciogaoar1rllrnloil po];izcirlrł. \\'s1'lLl'''i' l'l'll L1" '"'
zg1osih plo1loz'"-cje'pr)sZcrzcnia dlogi ipohocŻr' wfł7 7 budo ą odwoclnicnilr

' RurmistrZ Mltrian Błachtri odpowiedzia1. iz zadanio.jcsl zblł powaŹtr" do rcalizacji a drogc
lvąska z ograniczeniami oraŻ brak infrastruktuĄ' o dwad niaiąc ei ' Jednak są moŹ1iwc działania
clolażng' ti. odtworze1rie nieliólycll pobocz)'wraz z zatoczkami (zadanie q'rrakcie leaiizaoii
\Ą lanach zadań rvłasnych Zarządu C)siedia .-TomasŻówka'' )' Ponadto pl'oponuje skupienie
sic na prewencji j clzialarliach kontro]n1'ch ograrriczających ruch transpolttl cięzkiego'

' l)al '}'adeusz Nycz zgłosii urvagę na niebezpieczliv pl'zejazd koiejoul'na uI' Debowcj (brali

logłlcll;'
' Burmistr7 Marian Błachut porriedonlil- iz bczpleczcnstrlo niL przr1lzdac| zapewnia [olej

oraz poirllólmolva] o opraco\Ą1'\ĄJnlU l.un..p.;i n',',thLzur'l Llnii koleior'vej ]ącznie z
bezpiecznvrnl przelazdamt.
l'dl Ma.icj Moroń zgłosil poq'stanic rtryłonólł rr nalvierzchlri ui' Dębov.'j'

' Pa1'i Jlnusz Uszok porviadon'til o cotocznyn planie napraw osiedlorł'ych dr'óg' kttlr1' jesr n'
trakcie reaiizac]i.

Ad8
ogJoszenie przez Kornisję s10'utacyjną \^'ynikó\ł' \łf'bor(iw na Przewodniczącego Zatządu osied]a

''Tomaszówka'' , którym Zosla] Wl'brany Pan Janusz Uszok.

SZczegóło\ł:- plotokól z gklsorvanla w zalaczeniu.

_Ąd 9
Przystąpienie do zgłaszania kandydatów do wyborów Członków Zarządu osiedla '.]bmaszówka"'
Zgłoszono następLi ące osob-v I

Pan Edward Wala
Pani Małgorzata Jasny
Pan Rafał Kupczak
Pani Monika Walaszczyk

Po zamlruigciu listy krLrrdydatów pod nadzolem Komisji Sknrtac-vjnej pizeprowadŻono tajne
głosowanie'

Ad t0
til.l1 rł dr -l.-ls'i:

' Panowie Paweł Wróbel oraz Bogdan Chromik poc'inieśli temat nasi]ających się ŻagroŻeń

\Ą'bezpjeczeństwie u4'tkownikóu' ulicy Szwajcarska Dolina, mieszkańców okolicznych
posesij oraz osób kotzystającyc1r z dojścia do pobliskiego przedszko1a pub1icznego

W związku Że wzmożonym ruchem samochodowym wynlkającym z rozrastania się pobliskiej

zabudowy mieszkaniowej.
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7r,r,'10 lgtEDLt,
Patr Paw€l wróbel zwńcił uwagę' na poftzebę właściwej orgarrizacji paIkowania
samochodórł wlaz z montażem stosownych znaków clrogowych.. Pan ButEistrz Małia! Błachut zaalaeył, i zapet'nienie miejsc palkingovych lezy
w kwestii dewelopera inwesfującego ]tr okoli{zne działki. Jednakże zaoferował wsparcie
stwierdzając, że do czasu zakończenia projeku rcmontu dIogi, Ltóry znajduje się obeq}ie W
fazie planowanią za]dada się prowadzenie działari doraźnych w postaci prewetrcji olaz
ry'ngasowej oryanizacji ruchu. Potencjalnie istBieje możliwość zwiękzenia i]ości miejsc
palkingowych poprzez vTkup gruotów pEez GEinę.. Pal Bardomiej Plucierrniczak zgłosił problem ucią4liwości zNiązmej z działalnością
fumy ,'Sanitans"(niepĘyjeEny zapach, nadmieny hałas w porze nocnej).. Pan Burrnistrz Maria[ Błachut odpowiedzlał, że zwtóą się do włŃciciela firmy

''sanitrans" 
aby zmiDimalŁował uciązliwości z tym zwią'zane' JednoczelśDie Pan Burmist|z

zaznaczył, że właściciel szuka i stara 5ię zmienić lokalizację prowadzonej dzida'hości ftmy
PrzY ul, Prusa.

. Pani Róża Cryż podniosła ploblem przejazdu ul. wąską z uwagi na zaparkowane po obu
sbonach pobocŻy samochody- zgłosiła pofzebę Wegulowania bezpiecaego przejazdu i
poruszania się pieszych ( wycinka Pob]iskich drzew, zamontowalie progów zwalniających
oraz wzmożenie kontoli przez służby plewencji.. Pan Burmistlz Marian Błachut stwierdził, że wycinka drzew jest Eożliwa po rozpozna[iu
kwestii własnościowych i odpoY/iedDich ustaleń z właścivfmi pozwoleniaĘi
administacyjn}Ęi.

. Pan Edward Gola zgłosił prob}em pękających ścia! jego budynku w zvr'iązku z
intens}wnym rucheB transportu ciężkiego ul. Łukasiewicza (obluzowane sfudzier&i, zb}t
duża plędkość samochodółv).. Pan Burmistrz Marian B|achut odpowiedziĄ ż€ są plowadzone prace nad zmianą
organizacji ruchu wspó],oie z władzami powiatu.. Panie GraŁyna cieślik' Ircna Glistak i KatarĄ/na l(ozik zapytały się Pana BurmisEza o
działania gDiny w kwestii rczwiązaBia problemu zalewalia losesji zlokalżowąnych w
dolińe ul. Fa]istej i Łukowej wodimi opadow}tli.. BurmistTz Mafian Błachut wydumaczyŁ ż defic}t odpowiedniej inflastrukfury utudnia
prowadzenie plzez gminę gospodalki wodami opadowymi. Ploblem do lozwią?ónia widzi
tylko poprzez działania komplekowe rozłożone \Ar czasie:

1. o$aniczenle spłpłt wóĄ począ\{szy od terenów wyżej położonych (rejon ul. Cichy
Kąci]{)' następńe w ciągu potoku ,,szwajca$ka Doli!a'' az do rzeki EowEicy_

2. Prz€budowa dróg z odpo\^/iednią kana1izacją deszczową
3. IndFridua]ne zagospodalo\darrie wód na teleDach posesji(przydoBowe ńiomiki).

Gospodalka wodno_ściekowa jest pdor}tetem działari w t}m zakresie i są podejmowane
działada:

1. Zlecenie ekspenyz wmz z usługami projekow}Ei,
2. Regulacja stosułków własnościowych ( przejmowanie gmntów np. stawów hodowlanycb),
3. PozyskiwaĘie środków na działada celowe (przewid1rłana lewitalizacja i IDodemizacja

potoku czechowickiego ze wsbalcieE} fiBansowania zewnęEzBego w latach 2017118),
4- Miejscowe inicjaty\ły zarządów osiedli { udlazlrianie kaIalŁacji lowów, przepustów).

Informacja Pana Burmistr.a o kon}cetllych działaniach w celu loka]nego rozwiązarria problemu
zostaIfe pEedstaYriona na Dajbliższ}łm zet}Eniu ogólnyrn mieszkar4ców w miesiącu wrześniu.

Poddanie pod głosowanie przez PŻewodJriczącego Pa[a Janusza Uszok upowaznieńa zarządu
w trybie 9 13 pkt.2, ustęp 6 statutu osied}a ,,Tomaszówka'' do zgłaszania plopozycji zmian zadań
w aakcie loku budżetowegą UpowaźIienie \/{ fomie uchwały plzyjęto jednogłośnie.



AD II
ogłoszenie przez konisię s}auracviną.łvyników giosowania w w]óorach na członków załząduosiedla,'Tomaszówka'.. oo zarządu ołea" .,T"ń;;;k"i;;Jr";;;,,'
:ałi_ 

Malgorzata Jasny, PaĄi Motrika wal*'"'vL. p- tawłJiju]'*'JzLzctulowy protokol z Blosowania w za}ączeniu.

Głos w d}skusji:
- PaD Tbdeusz Nycz wEaził Dodziekowania i wdzięczność doryÓczasowemu l.lrządoń , zPrzewodnicząc}E Palem Januszem U''ok '; ';JJ;;;;it"T;J rzecz mjeszłalicówośedla, życząc sukcesów w nowej kadenc;r.

AD 12
Za}ończmie zebrania dokooał Przewodniczący Zarządu dzięli_ują c zebraaym za puybycie' w},raziłwdzięczność za okazałe zaufanie zapewni'aj"ąc ;;"ł'ń'ffi;;;H"u' i sluzeboości wobecwszystkich mjeszkdJiców osied]a'. lomavowka''_
Załączniki:

. Lista obecności. Protokół z głosowania ru Pr"zewodnicącego Żarządu osiedla. Plotokół z głosowania na członków Zarządu osieła. Sprawozdanie z działallości ZaIządu osi;dh za okres 2011-2015. Ucbwała NI 1/06/2{15

hzewodniczący z€brania

Ż*
"Jałusz Ilszok


